
           

 
 

 

 
 

Prezident SLK Pavel Oravec: Slovenská lekárska 

komora je na rázcestí a musíme ju zreformovať 

 

B r a t i s l a v a (20.september 2023) – Slovenská lekárska komora (SLK) musí 

pristúpiť ku reformám svojho fungovania. Vyplýva to z výsledkov procesného 

auditu a vnútorného auditu kybernetickej bezpečnosti. Na mimoriadnej 

tlačovej konferencii to dnes povedal prezident Slovenskej lekárskej komory 

MUDr. Pavel Oravec. Zároveň oznámil, že odvolal celé vedenie spoločnosti 

Lekár, a.s. a na najbližšom sneme SLK, ktorý prebehne v októbri, chce požiadať 

delegátov o opätovné vyslovenie dôvery. 

Podľa prezidenta SLK musí byť fungovanie komory transparentné, odborné 

a nesmie porušovať, alebo obchádzať zákony, pravidlá a nariadenia. „Ocitli sme 

sa na rázcestí. Viaceré nedostatky, na ktoré som ako nový prezident postupne 

narážal, boli potvrdené odbornými auditmi. Komora má vážne problémy v oblasti 

registratúry, vydávania licencií, ochrane osobných údajov, sťažnostnej agende 

a agende správnych konaní. Máme veľké medzery v právnej podpore a zásadné 

nedostatky v oblasti kybernetickej bezpečnosti. Sme aj inštitúciou preneseného 

výkonu štátnej správy a toto si nemôžeme dovoliť“, povedal MUDr. Pavel Oravec 

a dodal, že o potrebe nápravy existovala ešte donedávna vo vedení SLK 

väčšinová zhoda. 

Tá podľa neho dnes už neexistuje. Po tom, ako vypovedal zmluvu  s advokátskou 

kanceláriou, ktorá dlhé roky na komore pôsobila, sa podľa jeho slov časť vedenia 

komory v Rade SLK postavila proti jeho osobe. 

„Časť vedenia komory v Rade SLK začala zrazu odmietať nielen výsledky auditov, 

ale aj akékoľvek nápravné opatrenia. Pritom o konaní auditu som nerozhodol ja, 

ale uznesenie Prezídia SLK,“ povedal MUDr. Oravec a dodal, že ako štatutár SLK 

na nápravných opatreniach trvá a bude trvať. „Zistenia auditov nie sú banality. 
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Ide o veci, ktoré sa musia napraviť, pretože inak môže byť ohrozené samotné 

fungovanie komory,“ zdôraznil prezident SLK. 

Rozhodnutie odvolať predstavenstvo spoločnosti Lekár, a.s. Pavel Oravec 

vysvetlil tým, že ako prezident a štatutár SLK, ktorá je stopercentným 

akcionárom tejto spoločnosti, nemal prehľad o dianí vo firme. „Zároveň som 

vymenoval za nového predsedu predstavenstva JUDr. Petra Baka, ktorého 

hlavnou úlohou bude urýchlené vykonanie forenzného auditu fungovania firmy 

za posledné obdobie. Výsledky auditu budú k dispozícii všetkým členom SLK,“ 

povedal ďalej Pavel Oravec. 

Prezident SLK na záver skonštatoval, že eviduje snahy o jeho odvolanie z vedenia 

komory. „Napriek tomu, že nasledujúci októbrový snem SLK nebude volebným 

snemom, rozhodol som sa, že na tomto sneme požiadam delegátov o vyslovenie 

dôvery. A zároveň im navrhnem odvolať týchto členov Rady SLK – MUDr. Jozef 

Tholt, MUDr. Valéria Vasiľová, MUDr. Jaroslav Šimo, MUDr. Norbert Lukán. 

Delegáti budú mať následne možnosť zvoliť nových členov Rady SLK“, povedal na 

záver Pavel Oravec.  

 

MUDr. Pavel Oravec  

Prezident Slovenskej lekárskej komory 

 


